
1 
 

 
  OR.0002.7.2024 
  
 

PROTOKÓŁ Nr III/24 
 z III zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie  

z dnia 26 czerwca 2024 r. 
od godz. 8:40 do godz. 10:09 

 
Porządek obrad 

 
1. Otwarcie obrad Sesji. 

2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

7 maja 2024 r.  
4. Przyjęcie protokołu z II nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

27 maja 2024r. 
5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za rok 2023. 
6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Zalewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady 
Miejskiej w Zalewie. 

8. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
9. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zalewa wotum zaufania, 
 

 a) debata nad Raportem o stanie Gminy Zalewo, 
 

2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zalewo wraz ze  
    sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zalewo za 2023 rok, 

 

a) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Zalewa sprawozdaniu             
z wykonania budżetu Gminy Zalewo za 2023 rok, 

 

3) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zalewa za 2023 rok, 
 

a) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 
Zalewo za 2022 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Zalewa za 2023 r., 
 

b) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zalewie                 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zalewa za 2023 rok,           
 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata  
2024- 2041, 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2024r., 
6) w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów podróży      
    służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej w Zalewie, 
7) w sprawie rozpatrzenia zasadności petycji z dnia 6 kwietnia 2024r. złożonej przez     

           osobę prawną w sprawie szkoleń pracowników, zastosowania w promocji  
           nowoczesnych form, utworzenia inteligentnych centrów informacji multimedialnej. 

 

10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad. 
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Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady III zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Zalewie Krzysztof Przybylski. Przywitał osoby przybyłe na sesję (załącznik nr 1 do protokołu).  
 
Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, 
co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności Radnych 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu). Przewodniczący poinformował, że Burmistrz Zalewa 
zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 
 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerami ewidencyjnymi gruntów jako działki nr.: 41/5, 41/7 oraz 
41/8, położonej w obrębie Zalewo nr 2,   

oraz 
9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 31/1, położonej  
w obrębie Zalewo nr 2. 
 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał pod głosowanie 
porządek obrad wraz ze zmianami. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. Porządek obrad został przyjęty. 
 

Przyjęty porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

7 maja 2024 r.  
4. Przyjęcie protokołu z II nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

27 maja 2024r. 
5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za rok 2023. 
6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Zalewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady Miejskiej 
w Zalewie. 

8. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
9. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zalewa wotum zaufania, 
 

 a) debata nad Raportem o stanie Gminy Zalewo, 
 

2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zalewo wraz ze  
    sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zalewo za 2023 rok, 

 

a) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Zalewa sprawozdaniu             
z wykonania budżetu Gminy Zalewo za 2023 rok, 

 

3) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zalewa za 2023 rok, 
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a) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 
Zalewo za 2022 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Zalewa za 2023 r., 
 

b) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zalewie                 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zalewa za 2023 rok,           
 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata  
2024- 2041, 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2024r., 
6) w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów podróży      
    służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej w Zalewie, 
7) w sprawie rozpatrzenia zasadności petycji z dnia 6 kwietnia 2024r. złożonej przez     

           osobę prawną w sprawie szkoleń pracowników, zastosowania w promocji  
           nowoczesnych form, utworzenia inteligentnych centrów informacji multimedialnej, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerami ewidencyjnymi gruntów jako działki nr.: 41/5, 41/7 oraz 41/8, położonej 
w obrębie Zalewo nr 2.   

9)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 31/1, położonej w obrębie Zalewo 
nr 2. 

 

10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad. 

 
           

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z I zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 7 maja 2024r. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poinformował, że radni mieli możliwość zapoznania się 
z protokołem i poddał go pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Protokół 
został przyjęty. 
 
Ad 4. Przyjęcie protokołu z II nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
27 maja 2024r. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poinformował, że radni mieli możliwość zapoznania się 
z protokołem i poddał go pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Protokół 
został przyjęty. 
 
Ad. 6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Zalewo  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poinformował, że sprawozdanie było omawiane przez 
komisje stałe i poddał je pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie 
wstrzymał.  
 
W związku z ominięciem punktu 5 przy omawianiu tematów sesyjnych, podczas głosowania 
elektronicznego wyświetlony został temat dotyczący sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny za rok 2023. Głosowanie odtworzono, by elektroniczny zapis odzwierciedlał 
właściwy temat, który przegłosowano.   
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Ad. 5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 
za rok 2023. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poinformował, że sprawozdanie było omawiane przez 
komisje stałe i poddał je pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie 
wstrzymał.  
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady Miejskiej  
w Zalewie. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Zalewa za okres od 7 maja 2024r. do 25 czerwca 2024r. 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  
 
Radny Paweł Grycko zapytał, jak wygląda zainteresowanie mieszkańców zakupem mieszkań  
w ramach Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej po odbytym spotkaniu. 
 
Burmistrz Zalewa Piotr Pietrasik wyjaśnił, że wpływają wnioski osób chętnych do nabycia 
mieszkań, niemniej dla większości zainteresowanych problem stanowi posiadanie wkładu 
własnego w wysokości 20% wartości mieszkania. Kwestię tę trzeba będzie przeanalizować, bo 
niewysoki dochód jaki kwalifikuje osoby do nabycia mieszkań, jest w sprzeczności z dużym 
wkładem, jakim osoba musiałaby dysponować. Uważa, że wysokość wkładu własnego należałoby 
zmniejszyć i wówczas zainteresowanie mieszkaniami by wzrosło.   
 
Radna Beata Makowska zapytała, czy Starostwo Powiatowe zainteresuje się stanem dróg 
powiatowych przy ul. Mickiewicza i na Osiedlu Kościelnym w Zalewie. Radna zauważyła, że  
w chodniku przy prywatnym przedszkolu zapadł się chodnik. Wyjaśniła, że prosiła pracownika 
Urzędu o zabezpieczenie dziury i nie było interwencji. Ulice również są dziurawe, trudno nimi 
przejechać.  
 
Burmistrz Zalewa Piotr Pietrasik odpowiedział, że zajmie się sprawą.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski zauważył, że punktem porządku obrad, adekwatnym 
do zadawania pytań jest punkt dotyczący spaw różnych.  
 
Ad. 8. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
 
Brak zapytań, interpelacji i wniosków Radnych.  
 
Ad. 13. Podjęcie uchwał: 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski odczytał projekt uchwały 
 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zalewa wotum zaufania. 
 

Przewodniczący poinformował, że nie zgłosił się żaden mieszkaniec Gminy, który chciałby zabrać 
głos w debacie nad Raportem o stanie Gminy. W związku z brakiem chętnych Radnych do zabrania 
głosu w  

a) debacie nad Raportem o stanie Gminy Zalewo. 
 

Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski odczytał projekt uchwały 
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2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zalewo wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zalewo za 2023 rok, 

 
następnie poprosił Skarbnik Gminy Alinę Błażewicz o  
   

a) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  
w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Zalewa 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Zalewo za 2023 rok. 

 
Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała uchwałę RIO (załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski odczytał projekt uchwały 

 
3) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zalewa za 2023 rok, 

 
Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pawła Grycko o  

 

a) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 
Zalewo za 2023 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Zalewa za 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Paweł Grycko odczytał Protokół Nr I/24 z posiedzenia Komisji 
wraz z opinią i wnioskiem Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski 
 

b) odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  
w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Zalewie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zalewa za  
2023 rok (załącznik nr 6 do protokołu). 

 

 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Przewodniczący Rady wraz z Wiceprzewodniczącą Rady i Burmistrzem Zalewa przekazali kwiaty 
na ręce Skarbnik Gminy.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poprosił Skarbnik Gminy Alinę Błażewicz o odczytanie 
projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały 
 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata  
2024- 2041, 

 
a następnie projekt uchwały 
 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2024r. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały nr 4. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
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Następnie Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał pod głosowanie projekt uchwały  
nr 5. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

6) w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów 
podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej w Zalewie. 

 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski zaproponował, aby pozostawić aktualnie obowiązujące 
stawki dotyczące diet radnych.  

 
Radna Elżbieta Borowiecka zaproponowała ustalenie diet Radnych w wysokości: Przewodniczący 
Rady Miejskiej – 2.000 zł, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – 1.700 zł, Przewodniczący Komisji 
Stałej – 1.500 zł, Radny Rady Miejskiej w Zalewie – 1.300 zł, Wiceprzewodniczący Komisji za 
prowadzenie komisji w przypadku nieobecności Przewodniczącego Komisji – 100 złotych. Za 
każdą nieobecność w posiedzeniu komisji lub obradach sesji Radnemu potrąca się kwotę 100 zł, 
z przysługującej radnemu miesięcznej należności z tytułu diety. 
 
Radny Paweł Grycko zaproponował ustalenie diet Radnych w wysokości: Przewodniczący Rady 
Miejskiej – 1.800 zł, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – 1.300 zł, Przewodniczący Komisji 
Stałej– 1.000 zł, Radny Rady Miejskiej w Zalewie – 800 zł, Wiceprzewodniczący Komisji za 
prowadzenie komisji w przypadku nieobecności Przewodniczącego Komisji – 100 złotych.  Za 
każdą nieobecność w posiedzeniu komisji lub obradach sesji Radnemu potrąca się kwotę 200 zł,  
z przysługującej radnemu miesięcznej należności z tytułu diety. 
Radny dodał, że proponuje przemyśleć głosowanie nad złożonymi propozycjami. Przypomniał, że 
ustalono wynagrodzenie Burmistrza w kwocie niższej niż maksymalna argumentując to tym, iż 
należy oszczędzać, Burmistrz jest pierwszą kadencję (jak większość radnych). Wyjaśnił, że różnica 
pomiędzy jego propozycją, a propozycją Radnej Elżbiety Borowieckiej to 85.000 zł w skali roku. Na 
posiedzeniu Komisji radni debatowali na tym skąd wziąć środki na stworzenie miejsc do kąpieli, jak 
minimalizować koszt dowozu uczniów niepełnosprawnych do Olsztyna, a równocześnie niektórzy 
radni chcą podnieść sobie diety. Zapytał, czy radni, którzy chcą podnieść diety będą mogli spojrzeć 
w twarz swoim wyborcom. 
 
Radny Patryk Pełszyk powiedział, że na posiedzeniu Komisji miał swoją propozycję wysokości diet 
radnych, ale jest ona bliska temu, co proponuje Radny Grycko i w tej sytuacji przychyla się do 
propozycji Radnego Pawła Grycko.   
 
O godzinie 9:27 Przewodniczący ogłosił przerwę. 
O godzinie 9:35 wznowiono obrady.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał pod głosowanie propozycję o niezmienianiu 
wysokości diet Radnych.   
 
Za propozycją głosował 1 radny.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał pod głosowanie propozycję Radnej Elżbiety 
Borowieckiej. 
 
Za propozycją głosowało 10 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał pod głosowanie propozycję Radnego Pawła 
Grycko. 
 
Za propozycją głosowało 4 radnych.  
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Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski odczytał projekt uchwały wskazujący na wysokości diet 
radnych zgodnie z propozycją Radnej Elżbiety Borowieckiej. Poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 5 radnych było przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji w sprawie projektu uchwały  
 

7) w sprawie rozpatrzenia zasadności petycji z dnia 6 kwietnia 2024r. złożonej przez 
osobę prawną w sprawie szkoleń pracowników, zastosowania w promocji  
nowoczesnych form, utworzenia inteligentnych centrów informacji multimedialnej. 

 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Patryk Wieczorek odczytał uzasadnienie 
decyzji Komisji, a następnie projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski odczytał projekt uchwały 
 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerami ewidencyjnymi gruntów jako działki nr.: 41/5, 41/7 oraz 41/8, 
położonej w obrębie Zalewo nr 2.   

 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski odczytał projekt uchwały 
 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 31/1, położonej  
w obrębie Zalewo nr 2. 

 
Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Ad. 10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
 
Brak zapytań, interpelacji i wniosków Radnych.  
 
Ad. 11. Sprawy różne. 
 
Radny Patryk Pełszyk odniósł się do uchwały dotyczącej wysokości diet radnych. Uważa, że 
rozpoczęcie pracy Rady i podniesienie diet radnym jest kwestią skandaliczną. Ma wątpliwości, czy 
podjęta uchwała daje Radzie prawo do tego, aby szukać oszczędności w budżecie. Podwyższanie 
sobie diety, a następnie szukanie oszczędności w jednostkach nie jest właściwą kolejnością.    
Zapytał, w jakim świetle stawia to radnych, którzy startowali z Komitetu Wyborczego Burmistrza. 
Ubolewa, że niektórzy radni, którzy startowali z jego Komitetu, zaczęli sprawowanie funkcji radnego 
od podwyższenia diet.   
Radny Patryk Pełszyk poprosił, aby zwrócić uwagę na zadrzewienia w parku przy ul. 29 Stycznia 
w Zalewie, gdzie suche gałęzie spadają z drzew i stanowią zagrożenie.   
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Radny Paweł Grycko poprosił, aby w okresie wakacji Zakład Gospodarki Komunalnej częściej 
wykaszał boisko do piłki nożnej na Osiedlu Czterech Pór Roku (bawią się tam dzieci). Nie raz w 
miesiącu, ale co 10 dni. 
 
Burmistrz Zalewa Piotr Pietrasik stwierdził, że w aktualnej sytuacji koszenie traw będzie odbywało 
się co dwa miesiące, a nie co miesiąc. Burmistrz dodał, że czuje się zażenowany sytuacją, jaka 
miała miejsce w związku z uchwałą dotycząca ustalenia diet radnych i ich podwyższeniem. Radni, 
którzy głosowali za podniesieniem diet zlekceważyli Go. Podczas kampanii wyborczej każdy miał 
sugestie, co będzie robione i jak oszczędzane, a aktualnie Radni wychodzą z inicjatywą 
podwyższenia diet. Sięgają bezpodstawnie o podwyżkę, gdyż jeszcze niczym się nie wykazali.  
Burmistrz powtórzył, że czuje się zażenowany sytuacją.  
 
Radny Paweł Grycko zapytał, czy wiadomo już coś na temat poszerzenie ulicy Ewingi w Zalewie.  
 
Burmistrz Zalewa Piotr Pietrasik odpowiedział, że jeszcze nie ma informacji na ten temat. Kierownik 
Referatu zajmował się tą sprawą. Przyjrzy się jej.   
 
Radna Ilona Bikonis w związku z odbytym spotkaniem dotyczącym budowy drogi wojewódzkiej  
nr 519 zapytała, czy projekt przebiegu drogi jest już ostatecznie ustalony, czy jest możliwość 
zmiany jej przebiegu.  
 
Burmistrz Zalewa Piotr Pietrasik odpowiedział, że będzie organizowane spotkanie w celu 
naniesienia kosmetycznych zmian w przebiegu drogi wojewódzkiej, który już został ustalony. 
Wyjaśnił, że Gmina dysponuje listą wszystkich osób, których sprawa dotyczy i będą oni zaproszeni 
na spotkanie.   
 
Radna Elżbieta Borowiecka powiedziała, że z tego co wie, przebudowa drogi wojewódzkiej nr 519 
planowana była w trzech wariantach, przy czym w dwóch planowano budowę ścieżki rowerowej  
i chodnika z Małdyt do Zalewa. Zapytała, dlaczego do realizacji wybrano wersję bez budowy ścieżki 
rowerowej i chodnika. 
 
Burmistrz Zalewa Piotr Pietrasik odpowiedział, że Gmina nie miała wyboru wariantu. Dodał, że 
droga jest droga wojewódzką, obowiązują na niej obostrzenia konserwatora zabytków (szlak 
przejść wojsk Napoleona), ochrony środowiska. Gdyby zostawić przejazd przez Barty droga 
przestałaby spełniać kryteria drogi wojewódzkiej, nie miałaby odpowiedniej nośności. Dlatego 
droga ma nowy przebieg. Nie wyklucza to jednak, że w przyszłości ścieżka rowerowa z Bart, 
Girgajn do Zalewa powstanie. Dodał, że nowy przebieg drogi spowoduje, iż na trasie Barty- Zalewo 
ruch pojazdów znacząco zmaleje.   
Burmistrz podejrzewa, że w przyszłości droga na odcinku Barty- Zalewo zostanie przekazana  
w zasób mienia gminnego, dlatego podejmuje próby rozmów z Marszałkiem Województwa, aby 
wyremontować odcinki drogi wojewódzkiej, które modernizacja ominie.    
 
Ad. 16. Zamknięcie obrad. 

   
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Krzysztof Przybylski zamknął  
III zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
/-/ Krzysztof Przybylski 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                                                 
Ewa Warcaba- Cympel                            


